



C.C.C. Mong Man Wai College

中華基督教會蒙民偉書院

**2024 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination
Results Released**

Results notices of the 2024 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) were issued on 17th July 2024.

The percentages of level 2 or above obtained in Chinese Language, English Language, Mathematics, Biology, Chemistry, Physics, Chinese History, Economics, History, Business, Accounting and Financial Studies (BAFS), Information and Communication Technology (ICT), Visual Arts were above territory averages.

The percentages of level 4 or above obtained in Chinese Language, English Language, Mathematics (Compulsory Part & M1), Biology, Chemistry, Physics, Economics, History and Business, Accounting and Financial Studies (BAFS), Information and Communication Technology (ICT), Visual Arts were above territory averages.

The percentages of level 5 or above awarded in Mathematics (Compulsory Part & M1), Physics, History, Business, Accounting and Financial Studies (BAFS), Information and Communication Technology (ICT) and Visual Arts were also above territory averages.

The percentages of level 5** awarded in English Language, Mathematics (Compulsory Part & M1), Physics, Economics, Business, Accounting and Financial Studies (BAFS) and Information and Communication Technology (ICT) were also above territory averages.

For Category C subjects, the percentage of grade A awarded in Japanese Language was above territory average.

Outstanding individual achievements (extracted):

1. Wong KH: three Level 5**, one Level 5* and one Level 5
2. Cheng PH: one Level 5**, two Level 5* and two Level 5
3. Fan MS: one Level 5**, two Level 5* and two Level 5
4. Liu HY: one Level 5**, two Level 5* and two Level 5
5. Tan WF: one Level 5** and three Level 5
6. Hong J: two Level 5* and two level 5
7. Lai YC: two Level 5* and two level 5
8. Ng CY: three Level 5* and one level 5
9. Fong KC: one Level 5* and two level 5

18th July, 2024



C.C.C. Mong Man Wai College

中華基督教會蒙民偉書院

2024 年香港中學文憑試成績

中華基督教會蒙民偉書院於 2024 年 7 月 17 日上午向學生發放了 2024 香港中學文憑試成績。

本校中國語文、英國語文、數學、生物、化學、物理、中國歷史、經濟、歷史、企業、會計與財務概論、資訊及通訊科技及視覺藝術科，考獲 2 級或以上的學生百分比高於全港水平。

本校中國語文、英國語文、數學（包括必修部分及延伸部分單元一）、生物、化學、物理、經濟、歷史、企業、會計與財務概論、資訊及通訊科技及視覺藝術科，考獲 4 級或以上的學生百分比高於全港水平。

本校中國語文、英國語文、數學（包括必修部分及延伸部分單元一）、生物、化學、物理、經濟、歷史、企業、會計與財務概論、資訊及通訊科技及視覺藝術科，考獲 4 級或以上的學生百分比高於全港水平。

其中，本校數學（包括必修部分及延伸部分單元一）、物理、歷史、會計與財務概論、資訊及通訊科技及視覺藝術科，考獲 5 級或以上的學生百分比高於全港水平。

再者，本校英國語文、數學（包括必修部分及延伸部分單元一）、物理、經濟、企業、會計與財務概論及資訊及通訊科技考獲 5**級的學生百分比高於全港水平。

另外，本校亦有學生應考其他語言科目。考生於日語考獲 A 級的學生百分比高於全港水平。

本校有多位學生於本屆香港文憑試考獲佳績，如下所示：

1. Wong KH 考取 3 科 5**級、1 科 5*級、1 科 5 級
2. Cheng PH 考取 1 科 5**級、2 科 5*級、2 科 5 級
3. Fan MS 考取 1 科 5**級、2 科 5*級、2 科 5 級
4. Liu HY 考取 1 科 5**級、2 科 5*級、2 科 5 級
5. Tan WF 考取 1 科 5**級、3 科 5 級
6. Hong J 考取 2 科 5*級、2 科 5 級
7. Lai YC 考取 2 科 5*級、2 科 5 級
8. Ng CY 考取 3 科 5*級、1 科 5 級
9. Fong KC 考取 1 科 5*級、2 科 5 級

2024 年 7 月 18 日